
 
 
Dagsorden til bestyrelsesmøde i Hviding IF 
Onsdag, den 7. oktober 2015 kl. 19:00 
 
 

1. Godkendelse af dagsorden 
Godkendt 

2. Godkendelse af referat (17.08.2015) 
Godkendt 

3. Siden sidst / Bordet rundt 
Bente deltog i mødet i håndboldudvalget på vegne af Vibeke 

Gymnastik har slået en del af hold sammen pga. faldende børnetal – hallen er ledig fra kl. 20! 

Pga. rengøring i motionsrummet, så der lukket hver torsdag fra kl. 10-12, så der kan gøres ordentlig 

rent. 

Jan – der er blevet ansøgt om midler til mere lys på fodboldbanerne. Afventer fristens udløb! 

4. Økonomi 
Intet nyt! 

5. KAC 
Vigtigt, at brugerne af hallen husker at slukke og lukke efter sig (også haluret) 

6. Nye bander v/Henrik 
KAC har besluttet at købe nye letvægtsbander til hallen. Hviding Idrætsforening er blevet spurgt om 

vi ønsker ejerskab i banderne – bestyrelsen vælger at takke nej til tilbuddet! 

7. Ny lancering af hvidingif.dk v/Michael 
Punktet udgår og sættes på dagsordenen til næste møde 

8. Julefrokost 2015 v/Jan 
Jan finder 3 datoer, som han sender rundt til bestyrelsen! 



9. Ekstern pengeyngel v/Jan 
Vigtigt, at der kommer en tovholder på de små projekter, hvis vi ønsker at tage del i den eksterne 

pengeyngel. Eksempelvis ved køb af OK-kort får Hviding IF en procentdel, når medlemmerne tanker 

brændstof. Det besluttes at punktet tages op på bestyrelsesmødet, når der kommer nye tiltag, så 

kan bestyrelsen melde ind på opgaven. 

10 . Eventuelt  
 

Der indkøbes et nyt bordtennisbord til ”Idræt om dagen”. 

 

Forespørgsel fra Håndboldudvalget omkring kontingentnedsættelse for U14 piger, da pigerne har 

valgt kun at træne en gang om ugen! Bestyrelsen ønsker i stedet at øremærke beløbet til en fælles 

oplevelse for pigerne, hvor sammenholdet styrkes. 

 

Næste bestyrelsesmøde tirsdag den 24. november 2015 kl. 19:30. 


